
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 414

Vil ministeren give en status på sagsbehandlingstiderne i Nævnenes Hus, herunder hvor-

vidt den maksimale tid på seks måneders sagsbehandlingstid bliver overholdt? Og hvis

ikke sagsbehandlingstiderne bliver overholdt, hvad har ministeren så i sinde at gøre for,

at sagsbehandlingstiden i fremtiden bliver overholdt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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